
 

Opracowanie o Przedszkolu nr 14 im. Krasnala 

Hałabały w Koninie w tekście łatwym do 

czytania i rozumienia 
 

To jest logo przedszkola. 



Przedszkole mieści się w budynku przy ul. Ks. B. Palenickiego 4. 

W przedszkolu są 4 sale dla dzieci, sekretariat oraz gabinet dyrektora. 

Sekretariat to biuro, do którego dostarczamy, pisma, podania i 

dokumenty. 

Dyrektor to osoba kierująca pracą przedszkola. 

Dyrektorką przedszkola jest Pani Danuta Kaliszewska. 

 Posiadamy własną kuchnię, w której przyrządzane są pyszne posiłki. 

Posiadamy duży plac zabaw. 

To jest plac zabaw. 
 



W naszej placówce dbamy o wszechstronny rozwój 

dzieci 
Rozwijamy zdolności muzyczne 

 

Pieczemy i gotujemy 

 

Gramy w szachy 
 



Uczymy się grać na instrumentach 
 

Codziennie ćwiczymy nasze ciała 
 

Uczymy się odgrywać role teatralne 
 



Uczymy się liczyć 
 

Uczymy się tańczyć 

 

Poznajemy zasady ruchu drogowego 
 



Dbamy o zwierzęta 
 

 

Współpracujemy z rodzicami 
 

Poznajemy zawody rodziców 
 

 
 
 
 

Rodzice czytają dzieciom 
 



Jeśli chcesz załatwić sprawy w naszej placówce 

możesz 
1. Zadzwonić pod numer telefonu 63 242 70 96 

2. Wysłać e-maila na adres przedszkole14.konin@onet.eu 

3. Wysłać list na adres Przedszkole nr 14 im. Krasnala Hałabały ulica 

Księdza Biskupa Palenickiego 4, 62 – 510 Konin 

4. Przynieść pismo do sekretariatu 
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